
           Wyrzysk, dn. 26.06.2017 r.

OR.0003.15.2017

Pani

Bogusława Jagodzińska

Burmistrz Wyrzyska

Przekazuję wyciąg z  protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji  Rolnictwa i  Ochrony

Środowiska,  Komisji  Rewizyjnej  oraz  Komisji  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  Rady

Miejskiej w Wyrzysku w dniu 26 czerwca 2017 r. w punkcie dotyczącym: „Wolne głosy i wnioski”.

Radny, Pan Roman Łuka powiedział, że mieszkańcy proszą o oczyszczenie skarpy przy drodze

między ulicą 22 Stycznia, a Szpitalną.

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  wskazana  skarpa  zostanie

oczyszczona ale najpierw uporządkują cały teren inwestycji. 

Radny, Pan Roman Łuka powiedział, że zwraca uwagę na zakrzaczenie za budynkami przy ulicy

Pocztowej koło znajdującego się tam baru.

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że znajdują się tam dwie działki

prywatne i zostanie to zgłoszone Komendantowi Straży Miejskiej.

Radny,  Pan  Roman  Łuka powiedział,  że  chciałby  zgłosić  zarastającą  ścieżkę  w  parku,

od hydroforni w kierunku mostku.

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że temat zostanie sprawdzony. 

Radny,  Pan  Roman  Łuka powiedział,  że  w  dniu  22  czerwca  br.  zgłaszał  sytuację

niewywiezionych odpadów segregowanych i w tym samym dniu wszystko zostało wywiezione.

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  interwencja  była  od  razu

po zgłoszeniu.

Radny, Pan Leszek Matuszewski powiedział, że nadal leżą śmieci segregowane przy pojemnikach

w Osieku nad Notecią. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że jest problem i Związek chce

takie pojemniki zabrać ponieważ nie ma być już tzw. gniazd. Natomiast zostało zawnioskowane

na zarządzie aby były one opróżniane razem z wywozem odpadów segregowanych i dokonuje się

zmiany w regulaminie, aby taki wywóz odbywał się dwa razy. Generalnie w każdej gminie takie

gniazda zostały zlikwidowane ponieważ segregacja miała odbywać się tylko u źródła. 

Radny,  Pan  Leszek  Matuszewski  powiedział,  że  należałoby  takie  pojemniki  zlikwidować

ponieważ  przy  przystanku  PKS  w  Osieku  znajduje  się  pojemnik  na  szkoło,  gdzie  wynoszone



są przez właściciela restauracji butelki po odbytym weselu.  

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że prosi aby Pan Radny poruszył

ten temat na sesji oraz aby był taki głos. 

Radny,  Pan  Stefan  Wełniak powiedział,  że  otrzymał  odpowiedź  odnośnie  światłowodów  w

Osieku nad Notecią i zostało tam wskazane, że nie są oni zainteresowani montażem. 

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  wtedy  jak  wykonywali

światłowody, to korzystali z pierwszego rozdania unijnego i mieli środki na sieci szerokopasmowe.

Natomiast nie mają w budżecie tak dużych środków zewnętrznych aby mogli rozbudowywać sieć,

a mogą rozbudowywać tylko w tych miejscach, gdzie są tzw. białe plamy. Ponadto robili rozeznania

wśród mieszkańców kto podpisze umowy.   

Radny, Pan Stefan Wełniak powiedział, że oglądał z Panem Burmistrzem słupy na ulicy Leśnej.

W związku z tym Radny zapytał, czy już coś wiadomo na ten temat?

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że pilotuje to Pan Burmistrz i jak

wróci z urlopu, to należy o to zapytać.

Radny, Pan Stefan Wełniak powiedział, że zwracał się już o zamontowanie jednej lampy na ulicy

Bohaterów,  za  Panem  Turbiakiem.  W  związku  z  tym  Radny  zapytał,  czy  będzie  możliwość

wykonania tego do końca roku?

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała,  że jak znalazło się to miejsce

w wykazie, to należy podejść do Pani Stefaniak ponieważ tam jest podział na poszczególne dwa

lata.

(...)

Radny, Pan Roman Łuka powiedział, że prosi aby pamiętać o dwóch wjazdach znajdujących się

na  ulicy  22  Stycznia,  gdzie  mieszka  m.in.  Pan  Janicki.  Wyjaśniając  Radny  dodał,  że  wjazdy

są bardzo strome i ciężko jest w tym miejscu przejść. 

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  Pani  Julia  Kapuścińska

zajmuje się tą sprawą.

Radny, Pan Roman Łuka zapytał, czy Pani Burmistrz wie coś na temat zalewanych sklepów przy

ulicy Staszica?

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że nie słyszała o tym aby były

zalewane sklepy, lecz występują ostoje wody wynikające z tego, że nie jest zalany jeszcze końcowy

asfalt i kratka jest wyżej. 

(...)

Sporządziła:

D. Pinkowska - podinsp. ds obsługi rady gminy
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